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Zápis 

  ze zasedání zastupitelstva obce Lužice, 

konaného dne 19. 9. 2022, od 18:00 hodin 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Lužice (dále jako „zasedání ZO Lužice“) bylo zahájeno v 18:00 

hodin starostou obce Mgr. Jaroslavem Žaludou (dále jako „předsedající“). Přítomno bylo 5 

zastupitelů (pan Orság omluven). Starosta s ohledem na skutečnost, že se jednalo o poslední 

zasedání ve stávajícím volebním roce, poděkoval přítomným zastupitelům za spolupráci a 

odvedenou práci a předal jim věcný dar. 

Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Předsedající určil zapisovatelem zápisu paní Švédovou. Jako ověřovatele zápisu určil Ing. 

Radima Wranu a Mgr. Terezu Superata. Určené osoby s pověřením souhlasily.  

Schválení programu 

Následně předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zveřejněným na úřední desce. 

Následně předsedající navrhl doplnění programu o následující body: 

„Informace od pana Mgr. Masopusta“, „Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o 

zřízení služebnosti č. 2464/2022-SML/717/3265-22/N/Ru“, „Smlouva o zřízení služebnosti č. 

2451/2022-SML“, „Soudní jednání ve věci Lindaur Stavby, s.r.o.“, „Prodloužení dešťové 

kanalizace“, „Trestní oznámení“ a „Neoprávněné užívání obecního majetku“. 

Jelikož nikdo z přítomných zastupitelů neměl návrh na doplnění programu, nechal předsedající 

hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje doplnění programu o body „Informace od pana Mgr. 

Masopusta“, „Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti č. 

2464/2022-SML/717/3265-22/N/Ru“, „Smlouva o zřízení služebnosti č. 2451/2022-SML“, 

„Soudní jednání ve věci Lindaur Stavby, s.r.o.“, „Prodloužení dešťové kanalizace“, „Trestní 

oznámení“ a „Neoprávněné užívání obecního majetku“. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

1x (Zlámal)., Zdrželi se – nikdo 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

Poté předseda přečetl nově navržený program zasedání a nechal hlasovat o následujícím 

usnesení: 

Návrh usnesení: 

1. Kontrola splnění usnesení a podnětů z předešlých zasedání 

2. Informace od pana Mgr. Masopusta 
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3. Prodej a pronájem obecních pozemků 

4. Mateřská škola Lužice 

5. VHS Sitka, s.r.o. 

6. Charita Šternberk 

7. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby 

8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouva o právu provést  

     stavbu - kanalizační přípojka, vodovodní přípojka a sjezd k budoucímu rodinnému  

     domu na pozemku p.č. 6139/10 na dotčené nemovitosti 

9. Smlouva o zřízení služebnosti – pozemek p. č. 441/4 

10. Odpadové hospodářství svazku obcí Šternbersko 

11. Žádost FC Lužice, z.s. 

12. Probíhající a skončené stavební akce obce 

13. Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti č. 2464/2022- 

       SML/717/3265-22/N/Ru 

14. Smlouva o zřízení služebnosti č. 2451/2022-SML 

15. Soudní jednání ve věci Lindaur Stavby, s.r.o. 

16. Prodloužení dešťové kanalizace 

17. Trestní oznámení 

18. Neoprávněné užívání obecního majetku 

19. Rozpočtová změna č. 11 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

1x (Zlámal)., Zdrželi se – nikdo 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

Bod 1) Kontrola splnění usnesení a podnětů z předešlých zasedání ZO 

Předsedající seznámil přítomné se závěry zasedání konaných dne 29. června 2022 a 13. září 

2022. Po krátké diskusi a zodpovězení dotazů ze strany pana Zlámala pokračovalo zasedání 

dalším bodem. 

Bod 2) Informace od pana Mgr. Masopusta 

V rámci dalšího bodu předal předsedající slovo panu Mgr. Masopustovi, který přítomné 

seznámil s aktuálním stavem podaných trestních oznámení na osobu zastupitele pana Zlámala 

ve věci křivého obvinění. Následně dostal prostor k vyjádření přítomný zastupitel pan Zlámal, 

který označil vše, co zaznělo za lež a veřejně sdělil, že Mgr. Masopust je zloděj a podvodník, a 

že vše může dokázat. Bližší podrobnosti k tomuto bodu jsou zaznamenány na zvukovém 
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záznamu ze zasedání. Na závěr tohoto bodu nechal předsedající hlasovat o následujícím 

usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice bere na vědomí informaci sdělenou Mgr. Masopustem. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal). 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

Bod 3) Prodej a pronájem obecních pozemků 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o zveřejněném záměru na prodej dvou částí 

pozemku par. č. 440/5, které byly zveřejněny na úřední desce. Po krátké diskusi nechal 

předsedající hlasovat o následujících usneseních: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje prodej části pozemku par. č. 440/5 nacházející se 

v katastrálním území Lužice u Šternberka, a to o výměře 78 m2 za cenu 360 Kč/m2 

stanovenou znaleckým posudkem č. 3394-36/21 ze dne 9. 4. 2021, celkem tedy 28.080 Kč 

panu Vlastimilu Rotterovi, bytem Příčná 1, Šternberk, a dále pověřuje starostu obce 

podpisem kupní smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje prodej části pozemku par. č. 440/5 nacházející se 

v katastrálním území Lužice u Šternberka, a to o výměře 76 m2 za cenu 360 Kč/m2 

stanovenou znaleckým posudkem č. 3394-36/21 ze dne 9. 4. 2021, celkem tedy 27.360 Kč 

panu Ivo Švédovi, bytem Lužice 31, Šternberk, a dále pověřuje starostu obce podpisem kupní 

smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

Bod 4) Mateřská škola Lužice 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o žádosti MŠ Lužice ve věci pořízení nového 

herního prvku v areálu MŠ Lužice a zástěn mezi jednotlivé toalety pro děti. Po krátké diskusi 

nechal předsedající hlasovat o následujících usneseních: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje poskytnutí účelového investičního příspěvku na pořízení 

herního prvku v areálu zahrady MŠ Lužice ve výši 344.979,47 vč. DPH. 
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Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal). 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje zvýšení částky na provoz MŠ Lužice o 16.000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

Bod 5) VHS Sitka, s.r.o. 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o záměru změny společenské smlouvy v rámci 

VHS Sitka, s.r.o. Z toho důvodu byl zaslán požadavek na projednání dvou návrhů usnesení, 

které reflektují na nepeněžité vklady některých společníků a taky na rozšíření okruhu 

společníků o Obec Štarnov. Po krátké diskusi nechal předsedající hlasovat o následujících 

usneseních: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje změnu společenské smlouvy společnosti VHS SITKA, 

s.r.o., IČ:47150891, spočívající v nepeněžitých vkladech společníka Město Šternberk ve výši 

81.591.000 Kč, Obec Babice ve výši 413.000 Kč a Obec Mladějovice ve výši 560.000 Kč do 

základního kapitálu společnosti dle přiloženého materiálu, a zmocňuje starostu obce Lužice 

k hlasování v souladu s tímto návrhem na valné hromadě VHS SITKA, s.r.o. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje změnu společenské smlouvy společnosti VHS SITKA, 

s.r.o., IČ: 47150891, spočívající v rozšíření okruhu společníků o Obec Štarnov, IČ 00635685, a 

to formou peněžitého vkladu ve výši 500.000 Kč do základního kapitálu společnosti, a 

zmocňuje starostu obce Lužice k hlasování v souladu s tímto návrhem na valné hromadě VHS 

SITKA, s.r.o. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

Bod 6) Charita Šternberk 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o žádosti Charity Šternberk o finanční příspěvek 

na provoz ve výši 24.060 Kč. Po krátké diskusi, kdy se zastupitelům nelíbil jednak způsob 

výpočtu tohoto příspěvku a jednak nic neříkající informace o odvedených výkonech na 

pacientech, nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení, kdy se zastupitelé rozhodli 

ponechat výši příspěvky jako v minulém roce: 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje žádost Charity Šternberk o finanční příspěvek z rozpočtu 

obce Lužice na rok 2022 ve výši 20.000 Kč, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem 

smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

Bod 7) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění 

stavby 

V rámci dalšího bodu se zastupitelé rozhodli tento bod odložit, protože se týkal černé stavby 

ze strany pana Čepičky, která je řešena se stavebním úřadem ve Šternberku. 

Projednáno. 

Bod 8) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouva o právu 

provést stavbu - kanalizační přípojka, vodovodní přípojka a sjezd k budoucímu 

rodinnému domu na pozemku p.č. 6139/10 na dotčené nemovitosti 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o žádosti na uzavření dvou smluv a to smlouvě o 

budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvě o právu provést stavby na pozemku p. 

č. 6139/10, resp. pozemek, který obec v loňském roce dražbou prodala. Po krátké diskusi 

nechal předsedající hlasovat o následujících usneseních: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření smlouvy o právu provést stavbu mezi obcí 

Lužice a paní Kateřinou Kotkovou, bytem Lidická 805/4, Šternberk a Tomášem Klimentem, 

bytem Krakořice 26, Šternberk, jejímž předmětem je založení práva Stavebníka provést 

stavbu „Kanalizační přípojka, vodovodní přípojky a sjezd k budoucímu rodinnému domu na 

pozemku p. č. 6139/10 v k. ú. Šternberk na dotčené nemovitosti, a zároveň pověřuje starostu 

obce podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

služebnosti mezi obcí Lužice a paní Kateřinou Kotkovou, bytem Lidická 805/4, Šternberk a 

Tomášem Klimentem, bytem Krakořice 26, Šternberk, jejímž předmětem je zřízení služebnosti 

ze strany vlastníka ve prospěch oprávněného, spočívající ve strpění stavby Kanalizační 

přípojky, vodovodní přípojky a sjezdu  k budoucímu rodinnému domu na pozemku p. č. 

6139/10, na dotčeném pozemku p. č. 6139/10 a 6139/2, druh pozemku orná půda, zapsaném 

na LV č. 4270 pro k.ú. Šternberk, obec Šternberk, v rozsahu, jak je zakresleno v geometrickém 

plánu na zaměření služebnosti. Povinný se dále zavazuje strpět provádění veškerých oprav a 
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běžné údržby přípojek a strpět vstup oprávněných za tímto účelem na předmětný služebný 

pozemek, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

Bod 9) Smlouva o zřízení služebnosti – pozemek p. č. 441/4 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o žádosti ing. Chládka o uzavření smlouvy o 

zřízení služebnosti. Po krátké diskusi nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření smlouvy o zřízení služebnosti – pozemek p. č. 

441/4 v k. ú. Lužice u Šternberka mezi obcí Lužice a Ing. Gustavem Chládkem, bytem Lužice 

33, Šternberk, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

Bod 11) Odpadové hospodářství svazku obcí Šternbersko 

V rámci dalšího bodu předal předsedající slovo místostarostovi Ing. Wranovi, který krátce 

pohovořil o závěrech z valné hromady tohoto svazku a jaký by měl vypadat příští rok v oblasti 

odpadového hospodářství. 

Projednáno. 

Bod 11) Žádost FC Lužice, z.s. 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o žádosti FC Lužice, z.s. ve věci pořízení 

výkonnějšího jističe a výdaji spojenými s jeho nákupem a instalací a ve věci úhrady nákladů za 

energie spojené s pořádáním kulturních akcí v areálu fotbalového hřiště. Po krátké diskusi 

nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje zvýšení dotace na činnost FC Lužice, z.s. o částku 19.450 

Kč, a zároveň pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal). 

Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

Bod 12) Probíhající a skončené stavební akce obce 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o aktuálním dění na stavbách, které buď již 

skončili, anebo ještě probíhají. Nejprve předsedající hovořil o skončené akci „Zpevněné plochy 

v areálu MŠ Lužice“, poté krátce o probíhající akci rovněž v areálu MŠ Lužice a to „Koloběžková 

dráha a dětské hřiště“. Na závěr pak předsedající informoval zastupitele o probíhající akci 
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„Stavební úpravy Obecního úřadu Lužice“, a to zejména o změnách v rozpočtu, ke kterým došlo 

v průběhu realizace ať už situací na stavbě, např. špatné podlahy v 1. patře, anebo doobjednání 

nových prací např. v klubovně, kde bude instalováno pláno, dataprojektor a ozvučení. Po 

krátké diskusi nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření dodatku č. 1 se společností ELEKTROPRÁCE 

SPÁČIL s. r. o., se sídlem I. P. Pavlova 725/17, 779 00 Olomouc IČ: 26853639 v návaznosti na 

realizaci akce „Stavební úpravy obecního úřadu Lužice“, a zároveň pověřuje starostu obce 

jeho podpisem. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal). 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

Bod 13) Nájemní smlouva a smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti č. 

2464/2022- SML/717/3265-22/N/Ru 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o návrhu znění nájemní smlouvy a smlouvy o 

budoucí smlouvě o zřízení služebnosti mezi naší obcí a Povodím Moravy a to ve věci stavby 

„Ekostabilizační opatření v lokalitě Za Zídkami – Stádelský rybník. Po krátké diskusi nechal 

předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření nájemní smlouvy a smlouvy o budoucí smlouvě 

o zřízení služebnosti č. 2464/2022-SML/717/3265-22/N/Ru mezi obcí Lužice a Povodím 

Moravy, s.p., se sídlem Dřevařská 932/11, 602 00 Brno, a zároveň pověřuje starostu obce 

jejich podpisem. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 16 bylo schváleno. 

Bod 14) Smlouva o zřízení služebnosti č. 2451/2022-SML 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o návrhu znění smlouvy o zřízení služebnosti mezi 

naší obcí a Povodím Moravy a to tentokrát ve věci stavby „Rekonstrukce MK podél vodoteče 

Sitka“. Po krátké diskusi nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje uzavření smlouvy o zřízení služebnosti č. 2451/2022-SML 

mezi obcí Lužice a Povodím Moravy, s.p., se sídlem Dřevařská 932/11, 602 00 Brno, a zároveň 

pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 17 bylo schváleno. 

Bod 15) Soudní jednání ve věci Lindaur Stavby, s.r.o. 
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V rámci dalšího bodu předsedající společně s Mgr. Masopustem pohovořili o aktuální situace 

ve věci soudního řízení s firmou Lindaur Stavby s.r.o., kde poslední možností, jak věc ještě 

zvrátit je podat dovolání proti rozhodnutí Krajského soudu v Ostravě. V rámci diskuse si vzal 

slovo pan Zlámal, který sdělil, že jiný výsledek ani neočekával, a že dovolání by již nepodával, 

neboť není, kdo by nás zastupoval tak, aby soudní spor vyhrál.  Ostatní zastupitelé byli názoru, 

aby danou situaci posoudila AK Mgr. Masopusta a ve spolupráci se starostou se rozhodli, zda 

dovolání podat nebo ne. Celkové náklady na soudní řízení se již vyšplhaly k 300.000 Kč. Bližší 

podrobnosti k tomuto bodu jsou zaznamenány na zvukovém záznamu ze zasedání. Na závěr 

tohoto bodu nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice tímto pověřuje starostu Obce Lužice, aby, dle doporučení právního 

zástupce obce, nepodal či podal, resp. nechal podat dovolání k Nejvyššímu soudu ČR ve věci 

žaloby Obce Lužice o 1.044.000,-- Kč na společnost Lindaur stavby s.r.o. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

1x (Zlámal), Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

Bod 16) Prodloužení dešťové kanalizace 

V rámci dalšího bodu předsedající opět společně s Mgr. Masopustem pohovořili tentokrát 

k záležitosti stavby „Prodloužení dešťová kanalizace“, zejména ke skutečnosti, že pojišťovna 

odmítla plnit nahlášenou pojistnou událost pro neexistenci ustanovení v pojistné smlouvě 

týkající se odpovědnosti proti škodě vzniklé jednáním starosty. Po krátké diskusi mezi 

zastupiteli nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice tímto pověřuje starostu Obce Lužice, aby nechal u právního 

zástupce obce zpracovat závěrečnou analýzu dalšího právního postupu ve věci "Dešťová 

kanalizace v obci Lužice".   

Výsledek hlasování: Pro - 5x ano, Proti - nikdo, Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 19 bylo schváleno. 

Bod 17) Trestní oznámení 

V rámci dalšího bodu předsedající informoval o nutnosti vyvodit důsledky z jednání zastupitele 

pana Zlámala, který podal dvě trestní oznámení na Zastupitelstvo obce Lužice, a která byla 

odložena. Předsedající sdělil, že po konzultaci s AK Mgr. Masopusta navrhuje podat na 

zastupitele pana Zlámala trestní oznámení, aby bylo prošetřeno, zda nemohl spáchat trestný 

čin křivého obvinění ve věci pachtovních smluv a Rekonstrukce elektroinstalace v MŠ Lužice. 

Dále předsedající informoval, že obci vznikly s podanými trestními oznámeními náklady 

spojené s právním zastoupením, kdy AK Mgr. Masopusta nad rámec smlouvy mezi ní a obcí 

poskytla právní služby ve věci šetření Policie ČR, a to ve výši 6.535 Kč a 19.602 Kč. Tyto náklady 
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navrhuje následně vymáhat, neboť tyto náklady považuje za škodu, která obci vznikla. 

Následně si vzal během diskuse slovo pan Zlámal, který jednak potvrdil, že tato trestní 

oznámení podal on, a jednak sdělil, že to, že byla trestní oznámení odložena, ještě neznamená, 

že nebyla páchána trestná činnost. Poté diskuse pokračovala a její doslovné znění si lze 

poslechnout na pořízeném zvukovém záznamu. Na závěr tohoto bodu nechal předsedající 

hlasovat o následujících usneseních: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje podání podnětu k Okresnímu státnímu zastupitelství v 

Olomouci na osobu zastupitele Filipa Zlámala k prošetření, zda se jmenovaný mohl dopustit 

trestného činu křivého obvinění, a to ve věci pachtovních smluv, na základě kterých 

propachtovala Obec Lužice její pozemky a ve věci stavby „Rekonstrukce elektroinstalace v MŠ 

Lužice“ když k tomuto podání pověřuje starostu obce, který toto učiní prostřednictvím 

právního zástupce Obce Lužice.  

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

1x (Zlámal), Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 20 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje vyplacení částky 6.534,-- Kč a 19.602,-- Kč (včetně DPH) 

Mgr. Ondřeji Masopustovi, advokátovi v Olomouci - právnímu zástupci Obce Lužice, za jeho 

právní služby ve věci šetření Policie ČR týkajících se shora uvedených pachtovních smluv a ve 

věci stavby „Rekonstrukce elektroinstalace v MŠ Lužice“ (na základě údajného podnětu 

zastupitele Filipa Zlámala), když tyto právní služby byly poskytnuty nad rámec (obvyklý 

rozsah) uzavřené smlouvy o poskytování právních služeb mezi Obcí Lužice a zmíněným 

advokátem, když k tomuto vyplacení pověřuje starostu obce.       

 Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

1x (Zlámal), Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 21 bylo schváleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje vymáhání soudní cestou shora zmíněné částky 6.534 Kč 

a 19.602 Kč po (pravděpodobně) zastupiteli Filipu Zlámalovi, když tyto částky má Obec 

Lužice za škodu, která jí byla způsobena činností (pravděpodobně) zmíněného Filipa 

Zlámala, když k tomuto vymáhání pověřuje starostu obce, který toto bude činit 

prostřednictvím právního zástupce Obce Lužice.    

 Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti - 

1x (Zlámal), Zdrželi se – nikdo. 

Usnesení č. 22 bylo schváleno. 

Bod 18) Neoprávněné užívání obecního majetku 
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V rámci dalšího bodu předsedající informoval o neoprávněném užívání obecního majetku 

v podobě traktorové sekačky ze strany pana Miroslava Školuta. Po krátké diskusi mezi 

zastupiteli nechal předsedající hlasovat o následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice bere na vědomí informace starosty obce o vymáhání vrácení 

traktorové sekačky od pana Miroslava Školuta. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti – 

nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal) 

Usnesení č. 23 bylo schváleno. 

Bod 19) Rozpočtová změna č. 11 

V rámci posledního bodu předsedající přenechal slovo účetní paní Švédové, která zastupitele 

seznámila se zněním rozpočtové změny č. 11. Po krátké diskusi nechal předsedající hlasovat o 

následujícím usnesení: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Lužice schvaluje rozpočtovou změnu č. 11 ve výši 9,560.784 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro - 4x ano (Mgr. Žaluda, Mgr. Superata, Ing. Wrana a Hlaváček, Proti – 

nikdo, Zdrželi se – 1x (Zlámal) 

Usnesení č. 24 bylo schváleno. 

V čase 22.07 předsedající zasedání ukončuje. 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

Zápis byl vyhotoven dne 26. září 2022 

Zapisovatel: Marcela Švédová …………………………………..dne…………………………………………. 

Ověřovatelé: Mgr. Tereza Superata ……………….………………….. dne ………………………………………… 

Ověřovatelé: Ing. Radim Wrana  …………………………………… dne ………………………………………… 

Starosta: Mgr. Jaroslav Žaluda  ……………………………………. dne ………………………………………… 


